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سلسلة آمنون - رمضان ٣٢٠٢ ❤️ الشيخ محمد خيري

٨١ - كالبرق ✋ سلسلة آمنون - الشيخ محمد خيري
محمد خيري

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته  الحمد لله رب العالمين له الحمد الحسن والثناء الجميل اشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له
واشهد ان محمدا عبده ورسوله. وبعد فاسأل الله سبحانه وتعالى ان يؤمننا واياكم من كربات يوم القيامة - 00:00:02

قيامة وان يجعلنا واياكم من الامنين وان يسددني واياكم لكل خير وينفع بي وبكم حيثما كنا وكنتم مع امان جديد وتأمين للمستقبل
الخالد اسأل الله ان يؤمننا واياكم من كل فزع - 00:00:25

وهو الامن عند الصراط الصراط هو جسر ممدود على متن جهنم وهو احد من السيف وادق من الشعر. مطحضة مزلة. طريق مظلم
نسأل الله ان ينوره لنا ولكم والنور لابد - 00:00:45

ان الانسان يحافز جدا عليه اعني النور الذي في القلب لان النور بيبان دوره وبيبان اهميته بيحظى بيحظى بالتقدير العالي عند الزلام
يعني انت النور نحبه قوي وبنثني عليه بيحظى بالاهتمام - 00:01:14

عندما نحاط ببلائات واختبارات وازمات مظلمة واخدين بالكم فالنور لازم تحافز عليه لان هيجي عليك يوم هييجي على حضرتك يوم
هتلاقي نفسك في طريق مظلم ايه اللي هينور لك بقى النور اللي جوة قلبك ده اللي انت حاسس به اللي انت ترى اسره النهاردة ولعلنا

ان شاء الله في دروس - 00:01:39
الاعتكاف بقى ان يسر الله وحصل يعني سمعتوها؟ يكون الكلام على منبع هزا النور واثره واثره بيسمع فين. فالنور اللي جواك النور

اللي داخلك اللي انت حاسس باسره احيانا يوم القيامة هتراه حقيقة - 00:02:08
طب وهيتحول النور اللي كان جواك ده لنور على الصراط يسعى بينك امامك اه نور هيساعدك على المشي في المسار الصعب. نور

هيساعدك في الطريق المزلم والنور ده مختلف درجاته على حسب - 00:02:27
مكان موجود جوة قلبك على حسب مكان موجود جوة قلبك فنسأل الله سبحانه وتعالى ان ينور قلوبنا فكلما ازداد النور بداخلك كلما

نور الله سبحانه وتعالى الظلمات يوم القيامة امامك. فيوم القيامة فيه حاجة اسمها الصراط. دي مرحلة من ضمن المراحل اللي
هتحصل - 00:02:52

اللي هيعدي ده خلاص فلت ليس امامه الا الجنة لكن الصراط ده تحته جهنم وهو احد من السيف وادق من الشعر طريقه مظلم في
خطاطيف على اليمين والشمال الكل بيعدي المسلمون واتباع الرسل - 00:03:20

قيل ان طوله كبير قوي قيل خمسة عشر الف سنة وهذا الطول وهذا الصراط في ناس هتعدي عليه كالبرق ربنا يسددنا واياكم واسأل
الله سبحانه وتعالى ان ييسر لنا هذا العبور. احنا النهاردة دورنا - 00:03:44

باللقاء ده كيف نأمن عند الايه؟ العبور عند الصراط. ازاي نفلت منه اول حاجة انك تدركها ان امور الاخرة لا تقاس بامور الدنيا. والله
على كل شيء قدير. واحنا مش عارفين كيف هيتم العبور - 00:04:09

وهل هو شكله عامل ازاي وبتاع هو الذي وصف لكم في احاديث رسولكم صلى الله عليه وسلم ولما النبي صلى الله عليه وسلم سئل
عن قوله يوم تبدل الارض غير الارض والسماوات فاين يكون الناس يومئذ - 00:04:29

قال على الصراط وهو جسر جهنم. طبعا ده ده من كربات يوم القيامة وده من الاماكن اللي فيها فزع تحتاج انك تأمن نفسك من
دلوقتي الملائكة بتشفق من هوله رغم ان هم ما عندهمش حساب - 00:04:50

يوضع الميزان يوم القيامة زي ما سلمان الفارسي بيحكي لنا عن النبي صلى الله عليه وسلم يقول لو وزن فيه السماوات والارض لو
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وسعت. فتقول الملائكة يا رب لمن يزن هذا؟ ويقول الله لمن شئت من خلقه - 00:05:13
فتقول الملائكة سبحانك ما عبدناك حق عبادتك. ويوضع الصراط مثل حد الموسى فتقول الملائكة من تجيز على هذا مين هيعدي؟

فيقول من شئت من خلقي فيقولون سبحانك ما عبدناك حق عبادتك. والنبي صلى الله عليه وسلم واقف عنده عشان يشفع -
00:05:27

وهو الرؤوف الرحيم يعلم ان المكان ده محتاج محتاج ان ايه ان يحصل وقوف هنا لا يتكلم عند المكان ده الا الرسل يعني احيانا
تبقى في المسجد ولا في الاعتكاف ولا في عرفة ولا في الطواف ده بيتكلم مع ده وتقول له تبص لهم تقول لهم يا جماعة بعد ازنكم

الصوت وبرضو بيتكلموا مع بعض - 00:05:50
يوم القيامة على الصراط ما حدش يتكلم كل مرعوب لا يتكلم يومئذ الا الرسل يقول النبي ولا يتكلم يومئذ الا الرسل طب هيبقى

كلامهم ايه؟ يا اللهم سلم سلم اللهم سلم سلم - 00:06:11
نسأل الله ان يسلمنا واياكم اول من هيمر على الصراط ده هم الرسل وبعد كده اخر من سيمر رجل يمشي على الصراط يمشي مرة

ويكبو مرة وتسفعه النار مرة وبعد ما يفلت يقول ايه؟ تبارك الذي نجاني منك - 00:06:29
لقد اعطاني الله شيئا ما اعطاه احدا من الاولين والاخرين. هو فاكر ان هو صفوت الخلق لما فلت حصل له زهول لدرجة هو حاسس ان

هو ايه؟ ده ده كده ده افضل واحد في العالمين. ماشي. مسكين. ما يعرفش ان في ناس - 00:06:54
حدك البرق ونورهم كالشمس فنسأل الله سبحانه وتعالى ان يسددنا واياكم. طبعا المنافقين وهم بيعدوا نورهم بينطفي ما فيش نور

تشعر بقى انت بتمر والدنيا ضلمة هتمر ازاي؟ في ناس هيمروا سريع جدا. واحد - 00:07:16
كلبح البرق واحد كال ريح واحد كان جاري الفرس وواحد كان راكب في رحله وواحد كشد ايه؟ واحد بيجري وواحد كمشية زي المية

اللي ماشي وفيه ناس كلاليب الصراط هتخدشه وهو بيعدي - 00:07:37
طب قطع لحمه فمخدوش ناج ده هيعدي ده بس هيتعور وفي ناس نسأل الله العفو والعافية هيحبس على الصراط لا حول ولا قوة الا

بالله يحبس على الصراط ما له الراجل ده - 00:07:57
عملي ده ده كان لسانه طويل ده كان واحد مش فارق معه اعراض الناس. ييجي على الصراط بقى والله من من يعني لو الحديس ده

مش مش هيفوق الجماعة دول - 00:08:20
فعلا دول ما يفوقهمش للصراط يعني هو هيسمع الحديس اهو لو ما فاقش بعده اه لا ده اللي زي ده ما ينفعش يفوق الا على الصراط

لكن تتخيل بقى في الجو في الجو المليء بالرعب ده اه انت واقف مش هتتحرك - 00:08:37
طيب ليه قال النبي من رمى مسلما بشيء يريد شينه يريد شينه به يعيره به حبسه الله على جسر جهنم حتى يخرج مما قال ومش

هيخرج بيتحبس مش كنت قاعد اومال تتكلم على الاخ فلان والاخت فلانة ودول اصعب معروف ونهي عن المنكر - 00:08:56
مش قاعد عمال تلمح بالاعراض وفلان مبتدع وفلان ضال وفلان مضل وفلان وفلان وفلان وفلان مرائي وفلان كزا شيل الشيلة رمى

مسلما بشيء يريد شينه به حبسه الله على جسر جهنم - 00:09:21
لا حول ولا قوة الا بالله هو الواحد ناقص وانت مش كفاية هو الجسر نفسه لأ تروح محبوس بقى وواقف عليه كده عارف اما الطريق

الدائري يقف؟ اه تروح واقف - 00:09:41
وتحتك ايه بقى تحرق جهنم والعياز بالله وخطاطيف شغالة نسأل الله العفو والعافية ومنهم من يوبقه عملك فيسقط في النار والعياز

بالله يقول النبي صلى الله عليه وسلم يحمل الناس على الصراط يوم القيامة فتقادعو بهم جنبه الصراط تقاطع الفراش في النار زي ما
الفراش كده بيقع - 00:09:55

ايه اللي هيحصل؟ في ناس هتقع فينجي الله سبحانه وتعالى برحمته من يشاء انا ما اعرفش تقريبا الناس اللي قاعدة اومال تسأل
بعض ديت على جنب. تقريبا مش شاغلهم موضوع الصراط. هم حاسين ان هم عندهم امان ومش فارق معهم اي حاجة. يعني هو

الكلام ده ما يلزمهمش. هم - 00:10:28
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واللي بيسأل اسئلة في الزكاة واللي بيسأل في اسئلة مش عارف ايه يقول هو واضح ان موضوع الصراط مش فارق معهم يا جماعة
الخير الله الله في اليقظة يعني فو - 00:10:45

واحد بيقول لك العمارة هتقع وانت مشغول تقول بس التكييف بارد يا جماعة الله يكرمكم حد يوطيه يا حبيب قلبي العمارة هتقع بعد
خمس دقايق ما تركز بقى ده الصراط - 00:11:04

وده وضعه فنسأل الله العفو والعافية شوفوا لما النبي صلى الله عليه وسلم بيقولوا له اين يكون الناس يوم تبدل الارض غير الارض
والسماوات يقول في الظلمة دون الجسر واخدين بالكم - 00:11:20

يعني بيلوم ايه؟ عند الضلمة ينظرون نقتبس من نوركم اوقفوا عشان آآ ناخد منكم. لا يا حبيب قلبي النور ده بيجي من ورا نرداه مش
هنا برضه كنت قاعد في الدنيا بتعمل ايه - 00:11:40

النور ده بيجي لسه جاي النهاردة تكلمني في النور ما انت عدى عليك رمضان وعدى عليك عشر ذو الحجة وعدى عليك عشر الاواخر
من رمضان وكنت مقبل وفي فرص انك تروح تصلي تراويح وتهجد ويا باغي - 00:11:59

يا الخير اقبل وكان قدامك والدتك وكان قدامك والدك اوسط ابواب الجنة وكان قدامك الجار وحسن الجيران وكان عندك زوجة
ويشرب المعروف. وكان عندك بنات كانوا سترا لك من النار. عدت اوقات النور - 00:12:13

وكان عندك القرآن النور وكان عندك الصبر نور وضياء. وكان عندك الصدقة برهان وكان عندك كل الحاجات دي انت كنت فين يا حبيب
قلبي انت كنت فين جاية دلوقتي تقول يا جماعة انا عاوز انور اللي نور نور - 00:12:30

عبدالله بن مسعود رضي الله عنه بيقول لنا يأمر الله بالصراط فيضرب على جهنم فيمر الناس على قدر اعمالهم زمرا زمرا مجموعات
او اوائلهم كلمح البرق ايه ده يا جماعة الناس دي كانت بتعمل ايه - 00:12:49

الناس دي تلاقي اول الداخلين في مجالس العلم. اول السابقين الى الصلوات اول وصله المقبلين على تلاوة القرآن. اول المسارعين في
بر الوالدين اول من يحسن الى الجوار. اول من يصل الارحام. فدايما سباق - 00:13:05

واخدين بالكم دايما بيجري اول واحد على طول اول واحدة اول ما عرفت ان ان الله يحب هذا الثياب على طول حبيبه حبيبي
حبيبي اعتدت على طول الزي الذي يزينها ويجملها عند الله - 00:13:27

هي مش مشغولة بالناس هي اللي ارتدت الزي اللي بتعلن هويتها انها جميلة بين يدي الله ولا تنشغل برؤية لرأي الناس فيها فديت
كلمح البرق اخلاصها كان عامل ازاي صدقها كان عامل ازاي - 00:13:48

ففي ناس يقول بيقول لنا ابن مسعود اوائلهم كلمح البرق والتاني كمر ايه؟ كمر الريح زي ما الريح كده بتجري وفي ناس كت طير
وفي ناس البهايم زي ما البقر بيمشي وبتاع وفي واحد زي ما بيمشي ايه زي الراجل ما بيمشي - 00:14:07

بيجري وفي واحد زي واحد ماشي حتى يمر اخرهم يتلبط يتقلب على بطنه بيزحف الراجل ده هيسأل سؤال فيقول ايه بقى يا رب
لما بطأت بي يا رب لما بطأت بي - 00:14:26

فيقول اني لم ابطئ بك انما بطأ بك عملك. حسنه الشيخ شعيب هذا الحدث. سبحان الله انت جاي دلوقتي تسأل ويقول ان النبي
صلى الله عليه وسلم حتى يمر اخرهم يسحب سحبا - 00:14:52

ده انت لو بتتسحب على الدائري شف هتخلصوا امتى لو كنت تحب على البر بين مصر والسعودية هشوف هتخلص امتى وده اسفلت
والدنيا بقى لو بتتسحب على الصراط حد من السيف وادق من الشعر - 00:15:14

وناس قاعدة عمال تقع  نسأل الله السلامة طبعا الصراط فيه كلام كتير ومين هيعدي والناس شكلهم وهم بيقعوا عاملين ازاي وفي
ناس في ناس هتمشي على الصراط على راسها في ناس هيعدوا على الصراط وهو ماشي هيمشي على راسه - 00:15:36

نسأل الله العفو والعافية وهو المنكوس كما قال النبي صلى الله عليه وسلم ومنكوس فيها مقلوب صار رأسه اسفل وفي واحد هيعدي
وهو مربوط مكردس في النار وفي واحد بيعدي وفي وعمال يزقه - 00:15:55

المكدوس المدفوع من وراءه ايه ايه يا عم اللي يستاهل يا عم انك تغامر بالجو ده ده الفضيل ابن عياط بيقول لك ان الطريق ده
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داخل في مسيرة خمسة عشر الف سنة - 00:16:16
ده على مين؟ على من بطأ به عمله. لكن في ناس في سانية الطريق ما فيش يدوبك ترمش تلاقيه عبدة. الله! فين الاخ فلان عدى

سبحان الله ده كان في ان الاخت فلانة عدت - 00:16:32
سبحان الله! تجري بهم اعمالهم الكل بيتحرك والكل بيجري على حسب ما كان بيجري بقى مش انت بتقول اهدنا الصراط المستقيم

كل يوم سبعتاشر مرة اه فله على حسب مشيك على الصراط هنا هيكون مشيك هناك - 00:16:45
بتمشي يعني مرة كويس ومرة وحش هناك هتمشي مرة كويس ومرة وحش هنا دايما هنا على الصراط لأ ماشي كويس دايما تتبع

موحد لله سبحانه وتعالى متتبع لرسولك صلى الله عليه وسلم - 00:17:02
عندك نشاط لغاية ما روحك تيجي تطلع مع ناشطاتي ناشطة هنا بقى هيبقى لك وضع ان شاء الله مختلف بازن الله طب انا ده انا كنت

مقضيها غلط خالص اعمل ايه؟ والله تب - 00:17:19
بوب وابدأ من اول وجديد لو ما توبتش في رمضان طب ناوي امتى انت ناوي تتحرك امتى؟ يلا فرصة مفتوحة متاحة انجز لا انا لازم

بقى امسك ورقة وقلم كده واهدى واشوف الموضوع ده انا هعدي منه ازاي - 00:17:32
لان كده مش هينفع. الموضوع ده بالزات لازم ابقى اخره وقفة ولا ايه غير كده انا لازم اشوف ايه اللي يعديني من على الصراط واللي

ينور لي الطريق ده لان كده الله المستعان ده الموضوع مش سهل خالص - 00:17:48
فانا لازم اعرف ايه اللي هيخلي لي الطريق ده اول حاجة منور تعالى نتكلم النهاردة شوية حاجات ننور لك الطريق ده وحاجات تبعدك

عن انك تقرب من النار دي فنسأل الله سبحانه وتعالى السلامة - 00:18:04
اول حاجة كل من نجا من النار فقد عبر الصراط بسلام عشان كده هناخد الاحاديس اللي فيها ان لن تمسه النار وبعد كده نتكلم نتكلم

سريع عن الاحاديس اللي بتتعلق - 00:18:24
بالانوار  من الحاجات اللي تخليك ان شاء الله تبعد عن النار ابو ذر رضي الله عنه راح يسأل النبي سؤال جميل قوي قال سألت النبي

صلى الله عليه وسلم ماذا ينجي العبد من النار - 00:18:44
قال الايمان بالله قلت يا نبي الله مع الايمان عمل وان شاء الله كلكم مؤمنين. فبيقولوا طيب ايه العمل قال ان تعطي مما خولك الله.

يعني ترضخ مما رزقه الله يعني تعطي - 00:19:03
قلت يا نبي الله فان كان فقيرا لا يجد ما ايه؟ يعطيه انا انت يا رسول الله بتقول له ايه؟ ينفق يعني. قال له طب انا فقير. قال يامر

بالمعروف وينهى عن المنكر - 00:19:20
قلت ان كان لا يستطيع ان يأمر بالمعروف ولا ينهى عن المنكر. قال فليعن الاخرق. واحد ما لوش صنعة يعينه يا سيدي قلت يا رسول

الله ارأيت ان كان لا يحسن ان ايه - 00:19:29
ان يصنع قال فليعن مزلوما. شف واحد مزلوم يقف معه قال يا نبي الله ارأيت ان كان ضعيفا لا يستطيع ان يعين مظلوما؟ فالنبي قال

ما تريد ان تترك لصاحبك من خير - 00:19:41
هو صاحبك ده انت مصاحب الراجل ده ليه طيب بكزار هو صاحبك ده ماشي ليه كده ايه عكس اتجاه القبلة هو ليه بعيد قوي كده

فقال النبي ليمسك اذاه عن الناس - 00:19:56
اظن دي بقى يعني خلاص ما فيهاش فعل بقى. ده فيها ايه؟ حاجة يعني ايه ما يطلعش ايه؟ ازى منه لغيره فقلت يا رسول الله ارأيت

ان فعل هذا يدخله الجنة - 00:20:09
قال النبي ما من عبد مؤمن يصيب خصلة من هذه الخصال الا اخذت بيده حتى تدخله الجنة شفت تتجسد الاعمال دي حد ياخدك

بايدك هيعديك فتفلت الحديس اللي اوضح هو حديس جميل قوي - 00:20:23
يقول النبي صلى الله عليه وسلم احب الناس الى الله انفعهم واحب الاعمال الى الله سرور تدخله على مسلم او تكشف عنه كربة او

تقضي عنه دينه او تطرد عنه جوعا - 00:20:43
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كان عندنا برنامج اسمه ايه؟ احب الايه؟ الناس الى الله كنا ناخد الحديس ده ونفنده ونوجه الشباب ايه؟ يمسكه واحدة واحدة
ويعملوه او تقضي عنه دينا او تطرد عنه جوعا - 00:21:00

ولن امشي مع اخي المسلم في حاجة احب الي من ان اعتكف في المسجد شهرا. مسجد النبي صلى الله عليه وسلم. الجماعة اللي
هيعتكفوا. ركزوا انك تمشي مع اخوك في حاجة - 00:21:13

احب الي من ان اعتكف في المسجد شهرا. ده النهاردة اللي ممكن يتأخر عن صلاة التراويح عشان كان بيقضي حاجة لوالدته ممكن
يهيج ويعني الدنيا ورمضان وضاع مني يا شيخ وادع لي ويا شيخ عاوزاك في مشكلة كبيرة اوي - 00:21:26

خير يا جماعة في ايه؟ انا رمضان بيضيع مني ايه اللي حصل؟ انا وامي تعبانة وقالت لي وراحت وبقالي يومين ما بعرفش اصلي
والعيال مصدعيني وبتاع وكنت مع عيالي. ده اللي بيمشي مع مسلم في حاجة - 00:21:41

احب طب انت النهاردة ماشية مع الايمان النهاردة واقفة على ثغر انك بتربي لنا اتنين مسلمين يحملوا هم هزا الدين يا سبحان الله! لو
عبدنا الله بما يريد لا بما نريد لارتاح قلب كل مريد - 00:21:54

هترتاح هي المشكلة كلها احنا بندور على الدمعة وبندور على الراحة احنا بندور ان قلبي فين ؟ انا قال لي انا قلبي مستمتع وحاسس
بالسكينة والراحة. ومال اعيط ورا الامام. كده يبقى انا عديت كده في رمضان. ياما ناس عيطت - 00:22:14

وياما ناس كانت سعيدة من جوة وفي الاخر بعد رمضان ايه اللي حصل عادوا اسوأ مما كانوا القصة مش بكاء وقصة اصل انا قلبي
مرتاح فقص ان يراك الله حيس يحب - 00:22:30

ان ربنا يراك حيس يحب. انا يا رب انا واقف انا انا قلبي جه ما جاش الدموع جت ما جتشي. انا يا رب علمت انك تحب هزه الوقفة
فوقفتها. بس - 00:22:45

انا اكون موجود حيس انت حيث تحما تحب الموضوع ده مهم قوي قوي لان في اسئلة جاية لي كتير كلها بتدور حول مش لاقي قلبي
مش لاقي قلبي مش لاقي قلبي اه - 00:22:57

ومش ببكي مش بتأسر ورا الامام ما مش عارف ايه الكلام ده كله الكلكعة دي الكلكعة دي كلكعة الاسئلة دي لان احيانا واحنا مش
واخدين بالنا احيانا طبعا الحاجات دي مهمة بس احيانا لما بتزيد عن حدها بتتقلب لضدها. احيانا واحنا مش واخدين بالنا -

00:23:11
بقينا بنعرف ان العبادة مقبولة ولا لأ ولا حلوة ولا لأ بالايه؟ بالكلام ده. والكلام ده مش معيار خالص المعيار ده مش معيار خالص فنسأل

الله سبحانه وتعالى ان يسددنا وييسر لنا فيها. كان في واحد كل شوية بيروح يطوف ويعمل عمرة وكده - 00:23:32
مستحبات بقى عمل عمرة اصل للواجب وبعد كده بيعمل عمرة كده. ففي يوم من الايام والدته طلبت منه حاجة فاستثقل استثقل ان
يذهب لامه في هذا المشوار. يعني هو قعد كل شوية رايح يعمل عمرة وبتاع. فهو مرة وهو رايح فقلت له طلبت حاجة - 00:23:52
فيقول فتقل علي قوي الحاجة اللي هي طلبتها مني فقلت وقف مع نفسه قال ايه؟ ياه اكل هذا انا لا اريد وجه الله بل يعني هو حس

ان فيه حاجة غلط. ايه هي الحاجة الغلط؟ قال لك ما هو انا لو باريد وجه الله - 00:24:09
ما هو امي طالبة مني حاجة؟ اه بر الوالدين واجب بر الوالدين ده واجب. تمام انت ليه ما كنتش سعيد وفصلت منه كده. العفشة دي

جت منين؟ لو كنت تعبد ربك - 00:24:30
كنت سريعا فيما يرضيك لا فيما ايه تهواه ما هو ان مش مش مجرد انك تحبه مش مجرد انك ايه انك حابب انا نازل اصلي التراويح

والدتي قالت لي يا محمد الله يكرمك ما تصليش النهاردة انا عاوزاك معي في واحد اتنين تلاتة اربعة. ويكون هدفها مش مسألة -
00:24:44

بتمنعني لان في بعض الامهات بيمنعوا عيالهم من الايه؟ من الخير. لا هي مبسوط كده. لا هي فعلا عاوزاه لمرض يروح يروح معها
دقيقة في باك جاي دلوقتي يا ابن الحلال وهيعمل واحد اتنين تلاتة اربعة وانا يا محمد مش معي حد. خلاص يا امي ممكن نأجله والله

يا ابني لأ ده الدنيا سايحة عندي خالص والماية مبهدلة الصالة - 00:25:03
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خلاص يا امي انا موجود ان شاء الله وهذه عبادتي في ليلتي بس خلاص ابن المنكدر قام بالليل فوالدته ممددة رجليها فكأنها طلبت
منه ان ايه يدعك لها رجليها يعني. فبدأ يدعك لرجليها سواء طلبت او مش طلبت. محمد ابن مكنر ده والده خال عائشة. فهو محمد

ابن خال عائشة رضي الله عنها - 00:25:23
فمحمد من كتر بيدعك رجل والدته وليه اخ اسمه عمر كان ليه اخ اسمه عمر واخ ابو بكر فالمهم اخوه عمر قام بايه؟ بيصلي فهو

بيقول ايه مش عايز كلمة جميلة قوي - 00:25:47
قال بت اغمز يد قدم امي وبات اخي عمر يصلي. والله لليلتي احب الي من ليلته الناس دي سالكة عارفين انتم عم تبقوا ماشيين كده

هترتاح هترتاح خالص وعلى فكرة يا جماعة عطاءات الله - 00:26:05
وجوايز والمكافآت مش شرط تاخدها في دمعة انا ابتليت ان الناس آآ خلاص اعتكفت عندي في المسجد. عندي اعتكاف خمسين
واحد معتكف فانا ابتليت ان انا هنسق الاكل فبتصل بقى بالسحور وبتاع واستنى الراجل عشان اخد منه الاكل وبتاع فممكن فيه

ركعتين يفوتوني - 00:26:27
فانا حاسس ان مش وبعدين بقى الايمان بقى قاعدة امال يلعلع. في الركعتين ويعيط وبقى داخل في غافر والدنيا بقى وفصلت وقلبه

ايه اتفصل. والدنيا وبيعيط وانا بقى قاعد بعيط برضه ان انا ايه فاتني كل خير - 00:26:52
فسبحان الله قد يكون جايزتك اصل يا جماعة الرب شكور سبحانه وتعالى لن يراك الله في هذا الموطن سم لا يكافئك لا هتاخد مكافأة

بس المكافأة دي هتاخدها فين؟ ممكن تاخدها - 00:27:07
في استقامة بنت من بناتك وتكون اية من ايات الله خلاص محمد الوقفة اللي هو وقفها ديت في ليالي العشر؟ اه نكافئه ياخد المكافأة

دي فين؟ يمر على الصراط كالبرق - 00:27:27
طب ليلى ديت تعمل ايه اللي وقفت مع والدتها ولا وقفت مع عيالها عندهم امتحانات وحاجة كرب والمدارس ما اجلتش ومسكينة

اعدى عين على التراويح وعين على التزاكر لولادها طب تعمل ايه؟ نكافئها. نكافئها في دمعة وانشراح صدر مش شرط - 00:27:42
في نهاية شوال قد ترزق سجدة في صلاة ضهر تدعي فيها دعاء يعني تنفتح لها ابواب السماء وانتهى الموضوع تقول له يا رب  اجعل

اولادي من اهل الله وخاصته فتكافأ على ايه - 00:28:00
آآ لها لها رصيد لها رصيد عندنا نكافئها بهذا نحاسبها على كده واخدين بالكم تاخد بقى الحتة دي لكن اللي قاعد بقى ايه انا عاوز وانا

يا حبيب قلبي التعامل مش كده - 00:28:21
عيب ان يراك الله سبحانه وتعالى انك مش مؤز لانه لم يعطيك دمعة وانت واقف يعني الموضوع مش بكده الموضوع اكبر من كده

بكتير ان يراك الله انك سعيد انه اوقفك في طاعة - 00:28:42
وان ابعدك عن المعصية ويراك تتشوف للاعلى وانت في هدوء المعنى ده مهم قوي قوي ومريح للاعصاب ويساعدك في الايه السلام

النفسي لكن التوتر اللي احيانا بيحصل ده لا يا جماعة - 00:28:59
اوعى تظن ان العمل لدين الله يقسي القلب لانك لما تيجي تقول والله انا اما وقفت وكنت مسؤول الاكل اقسم بالله رمضان ضاع مني.

ياه! كانك تقول لله سبحانه وتعالى. يا رب - 00:29:21
لما اشتغلت لدينك وكنت بادل الناس عليك وكان عندي لقاء الفجر ولقاء بالليل وكنت بقى مش ورايا الا انا ادي دروس اه انا لقيت

الكلام ده بيقصي القلب فيا رب انا لن اعمل لدينك مرة اخرى - 00:29:34
ولن استسمر الناس الذين اقبلوا على بيوتك هم اقبلوا هؤلاء الضيوف ليس لي شأن انا مش هاعلمهم النبي قد يقول من يأويني من

يحميني حتى ابلغ رسالة ربي بس انا يا رب اما جيت ابلغ - 00:29:51
واما بقيت اعمل الحاجة دي لقيت الموضوع ده بيقسي القلب فللاسف هذا الدين من يعمل فيه ويبلغه يقسو قلبه فانا يا ربي لن استمر

فيه هي دي الرسالة اللي انت عاوز يعني تعلنها - 00:30:07
اياك اياك انك تكون دي رسالة لكن الرسالة الاجمل يا رب وان لم اجد قلبي فسأظل ابلغ رسالة ربي عندي انا خلل انا مقصر في
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الاستغفار بالاسحار انا مقصر في المناجاة في السجود - 00:30:26
لكن آآ انا شرفت عندما اقمتني ان ايسر للناس كلامك وادلهم عليك وان استعملتني في فتح الشهية لرب البرية ان الناس تحبه ورب

البرية سبحانه وتعالى انها تستعملني في الباب ده سم اجد قسوة في قلبي - 00:30:49
والله اني لاعبده الا لئيم فالمعنى ده مهم اوي الحديس ده بقى ايه بيهديك لان امشي مع اخي المسلم في حاجة احب الي من ان

اعتكف في المسجد شهرا شهرا - 00:31:09
ومن كف غضبه ستر الله عورته ومن كظم غيظا ولو شاء ان يمضيه وامضاه ملأ الله قلبه رضا يوم القيامة يا اللي عاوزين الرضا يوم

القيامة لو عاوزين الرضا على الصراط - 00:31:31
لو عاوزين الرضا عند الميزان لو عاوزين الرضا وانتم في القبور. لو عاوزين الرضا وانتم بتبعسوا اكتم غيزك الله الله يهديك قبال ليه؟

بتاعة الصلاة بقى. ومن مشى مع اخيه المسلم في حاجة حتى يثبتها له - 00:31:48
واحدة عاوزة حاجة وواحد عاوز حاجة فعاوز تسبته وتزيل عنه الهم ده اسبت الله قدمه يوم تزل الاقدام الله اكبر الله اكبر الله اكبر.

اه عاوز قدمك تكون سابت وانت على الصراط وفي اقدام بتزن ؟ اه بس - 00:32:09
تمشي مع اخوك مسلم ويا سلام ويا جمال الوقوف عن ما هو مسلم انت ما تعرفوش بس ودي من بركة الاستشارات من بركة

الاستشارات انك تتابع احيانا بعض الحاجات كده - 00:32:31
خلاص لغاية ما تسبتها تتعافى من الزنب ده او تتعافى من الدين ده حتى يثبته اثبت الله قدمه يوم تزل تزل الاقدام فدي من ضمن

الحاجات يبقى قضاء حوائج الناس - 00:32:47
تكون عبدي الجبار يستعملك الله تكوني امة الجبار الذي يجبر المنكسرين فنسأل الله سبحانه وتعالى ان يثبتنا واياكم. الاعمال المؤدية

لشفاعة النبي وده اتكلمناه في المشفعات وممكن تراجعوها ان شاء الله تفيدكم بازن الله - 00:33:03
من الحاجات المحافظة على صلاة الفجر والعصر لان النبي صلى الله عليه وسلم يقول لن يلج النار احد صلى قبل طلوع الشمس وقبل

غروبها لن يلج النار احد صلى قبل طلوع الشمس وقبل غروبها - 00:33:21
المحافظة على ركعتي الضحى اللي يحافز على ركعات الضحى هي دي فيها خير بسمع بقى الخير كله اول ما تخلص وتسمع الدرس

صل ركعتين الضحى عشان تطبق بقى قال النبي صلى الله عليه وسلم - 00:33:45
انه خلق كل انسان اي ان الله خلق كل انسان من بني ادم على ستين وثلاثمائة مفصل. تلتمية وستين مفصل. فمن كبر الله وحمد الله

وهلل الله وسبح الله او استغفر الرب واعزل حجرا عن طريق الناس او شوكة او عظم او او او - 00:34:03
عدد زلك عدد تلك الستين والثلاثمائة سلام فانه يمشي او يمسي يومئذ وقد زحزح او زحزح نفسه عن النار. زحزح عن النار او زحزح

نفسه عن النار. اللي يعمل كده. ويجزئ عن زلك - 00:34:22
ركعتان يركعهما من الضحى. عاوز تزحزح نفسك عن النار تبعد ولو اتزحزحت عن النار فلت من الصراط خلاص تعمل ايه؟ ركعات

الضحى بسيطة هبة؟ ركز تجزئك عن هزا الامر واللي يحافز على اربع ركعات قبل الضهر ودول دايما واقعين مننا في رمضان الا من
رحم ربي - 00:34:41

من حافظ على اربع ركعات قبل الظهر واربع بعدها حرم على النار حرم على النار طب يعني ايه حرمه على النار؟ طب افرض واحد
بيعمل كده وبيزنب وبيعمل كبائر لن يقبض - 00:35:06

الا بعد توبة منه هيوفق لتوبة منها ان شاء الله واخدين بالكم؟ شبه بعض الناس يقول لك ايه طب انا بعمل كده والله بس انا احيانا
الانسان بيقع في كزا لو عملت ده - 00:35:25

وكملت وكنت صادق فيها توفق قبل الايه؟ الممات ان شاء الله فنسأل الله سبحانه وتعالى ان يسددنا واياكم من اغبرت قدماه في
سبيل الله فهما حرام على النار يعني اصابهما الغبار - 00:35:39

وهو ماشي في طريق لرضا الله سبحانه وتعالى طريق الجهاد طلب العلم حضور الجماعة الحج اللي يمشي في الطريق رجله تتعفر اه
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هذه قدم غالية عند الله دي قدم غالية قوي - 00:35:57
القدم دي حرام على النار حرام على النار. يبقى رجلك دي حرام على النار ابسط يا سيدي. ابسط وانت ماشي على الصراط حرام انها

تتمس ممنوع سبحان الله عشان كده - 00:36:14
كان مالك ابن عبدالله نقص عمي مر بجابر بن عبدالله وهو يقود بغلا له فقال له مالك يا يا ابا عبد الله اركب فقد حملك الله ما انت

عندك دابة اركبها - 00:36:33
قال جابر اصلحوا دابتي اريحها شوية واستغني عن قومي وسمعت النبي صلى الله عليه وسلم يقول من اغبرت قدماه في سبيل الله

حرمه الله الله على النار. هو معه الفرس بتاعه فبيقول لك اديني اتمشى شوية وبريحها وكل حاجة وفي نفس الوقت ايه اديني يا
سيدي بسلك نفسي. ما انا اخبرت قدماه - 00:36:47

ده اللي قاعد بقى قاعد بالفرشة وكل شوية الحزاء بتاعي مش عارف ايه والترابة ده مهم انك تكون نضيف بس ما تبقاش ايه عندك
وسوسة حتى اذا كان فبيقول بقى فدنهم ماشيين مع بعض حتى وهو وسط الناس - 00:37:08

فهو حب الملك زكي ده الحديس ده بينهم وبين بعض وهم ماشيين جنب بعض. فجابر لما وصل بقى ووسط الجيش فراح مالك قايل
له بصوت عالي ما تركب يا جابر. فقد حملك الله فعرف جابر هو عاوز ايه - 00:37:23

عاوز الناس تسمع يعني فراح قايل بقى ايه فتواثب الناس عن دوابهم نزلوا كلهم يقول الراوي فما رأيت يوما اكثر ماشيا منه. كله نزل
وكده بدأ يتمشى شوية. الناس سالكة - 00:37:38

ايه كمان يحجبني عن النار ويفلتني من الصراط ابو الدرداء رضي الله عنه بيقول لنا قال النبي صلى الله عليه وسلم اسمعوا يا جماعة
عشان الكلام ده مهم اوي اوي اوي. من رد عن عرض اخيه رد - 00:37:55

عن وجهه النار يوم القيامة في رواية كان له حجابا من النار. يعني بينه وبين النار حجاب. عارف الحجاب بيسترك فما حدش بيعرف
شكلك. صح وما حدش بيعرف ايه اللي ورا الحجاب ده - 00:38:10

برضو هيبقى بينك وبين النار ساتر. النار ما لكش علاقة بها. ليه؟ ان كنت بتردي على عرض اخواتك واحد قال لك والله يا محمد ده
بيعمل وبتاع يا اخي اتق الله بارد على عرض اخويا - 00:38:25

سبحان الله شفت بقى شفت الدنيا سلسة ازاي من ذب عن عرض اخيه بالغيبة كان حقا على الله ان يعتقه من النار الله سبحانه وتعالى
جعلت ده حق له سبحانه وتعالى - 00:38:38

تفضلا منه يا الله على الكلام يا جماعة الصيام والبكاء من خشية الله يقول النبي لا يلج النار رجل بكى من خشية الله مش هيحصل
عينان لا تمسهما النار ابدا - 00:38:59

ابدا عين من باتت تكلى في سبيل الله بتحرس في سبيل الله وعين بكت من خشية الله يعني حتى سبحان الله بتلاقي الاخت او
الشاب اللي جاي يسألني يقول لي انا انا حاسس ان رمضان بيضيع مني وبتاع فجأة اقول له ليه بيضيع مني يا حبيب قلبي؟ او ليه يا

اخت ناس كريمة بيضيع منك تروح تبكي - 00:39:22
بكائك ده ان شاء الله دليل وكافي خالص ان شاء الله ان رمضان ما ضاعش ولا حاجة استعيني بالله وانطلقي كلفتني بعض الحاجات

وتنصحني بها عشان استايه استرد العافية رمضان مش هيجي - 00:39:45
بكسرة التايه الحسرات كسرة جلد الزات. يعني مش هتحس مش هتكسبه بالطريقة دي زي بالزبط اللي يدنو يعيط على وفاة والده

فاكر ان هو دلوقتي كده دي احسن حاجة لأ والدك لو بعثه الله هيقول لك اتق الله قم اتحرك عشان عياطك ده مش فايدني -
00:40:05

صح يعني انت النهاردة والدك مات وانت قاعد ما تعيط عليه تعيط عليه لو بعد اسبوع برضو ما تعيطي عليه لو ربنا سبحانه وتعالى
بعثه واحياه هيقول لك ايه؟ هيقول لك ياه انا مبسوط قوي منك انت الوحيد الحاس بي انت الوحيد المهتم بي. انت الوحيد هيقول

لك ايه - 00:40:26
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يا حبيبي يا حبيبي كفاية عياط قم اتحرك يا حبيبي انا عاوزك تستغفر لي عاوزك صدقات جارية عاوزك تتحرج عشان الاعمال
الصالحة اللي انت بتعملها انا استفيد منها. اتحرك كده انت ما لك ايه كده - 00:40:51

اتشليت كده ده مش نافعني خالص في قبري خلي بقى مكان والدك ده نفسك ماشي؟ وصحيفتك فخليها كده كأن الله سبحانه وتعالى
انطقها وهي قاعدة بقى تبص لك اه انت كده مبسوط يعني. يعني انت كده مبسوط كده وانت قاعد ايه على المكتب وقاعدة مرات

تعيط وتقول له عمري راح وحياتي راحت قم يا حبيبي اتحرك - 00:41:04
قومي يا اختي اتحركي اصل انا اذنبت قومي اتحركي سبحان الله! يعني اما تستحضر المثل ده ان شاء الله ايه هتلاقيه جميل. وعلى

فكرة في ناس بتحب تعيط فعلا او في هو بحب يا اعايد. هو لما بيعيط بيحس بحتة كده ان هو ايه خلاص بقى كان عطشان وشرب -
00:41:25

فربنا يعني اسأل الله ان يحفزنا واياكم اه النبي صلى الله عليه وسلم بيقول لنا برضو طبعا احاديس كتير صعب ان احنا نقولها كلها
يعني النهاردة في الامان. لكن لعل ان شاء الله ايه - 00:41:47

هادشي باش ينفع يعني النبي صلى الله عليه وسلم يقول حرم على النار كل هين لين سهل قريب من الناس كل هين لن سهل قريب
من الناس شوفتوا الدنيا ماشية ازاي - 00:41:59

حرم ان يمنع عنها سهل ضد الصعب سهل الخلق كريم الشمال هي اللين طليق حليم لين الجانب عنده وقار كده وسكونة وسهولة مش
صعب جا لك اياها ما بعرفش اتكلم معه صعب. مرهق متعب - 00:42:23

سبحان الله الصبر على البنات ورعاية البنات اللي عندها ولاد وبنات وقاعدة عمال تزاكر لهم وبتاع يا ستي طيب من ابتلي بشيء من
البنات اي رزق يعني واختبر بهم فصبر عليهن كن له حجاب - 00:42:44

تب من النار كن له سترا من النار. كن له حجابا من النار يوم القيامة يوم القيامة خلونا نكتفي بزلك ونكمل غدا ان شاء الله ونشوف
الانوار. احنا كده قلنا ايه؟ ايه الحاجات اللي تحرم - 00:43:00

طب ايه الحاجات اللي تنور؟ ما هو عاوزين نشوف بقى الحاجات اللي هتنور على الصراط هتكون ايه بقى؟ فخلونا ان شاء الله ننور
الصراط. اسأل الله ان ينور قلوبنا ويسددنا واياكم لكل خير وينفع بنا وبكم حيثما كنا وكنتم - 00:43:17

ادعي لبناتي بالحجاب اسأل الله سبحانه وتعالى ان يزينهن ان يزين تلك الفتيات بما يحب رب البريات. واسأل الله سبحانه وتعالى ان
يجمل باطنهم ويجعله خير من ظاهرهم واسأل الله سبحانه وتعالى ان يستعمل ان يرزقك يعني - 00:43:34

دعوت وتربية تلك البنات بالحسنى وان يسددك للطريقة المثلى وعليك بالاستغفار بالاسحار واستعيني بمن يملك قلوب تلك الفتيات
على ان وثبتهن على ما يحب ويرضى اكثري من الصلاة على النبي يكفى همك - 00:43:56

واكثري من الحوقلة يعينك الله سبحانه وتعالى. جزاكم الله خيرا - 00:44:21
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